
alternativ Grupp Motiv

Alternativ 1 Folkbokförda upptagningsområde

Jag ser helst allt de gamla byggnaderna renoveras och att eleverna får stanna kvar på samma skola. Samt att all 

personal och pedagoger också kommer att finnas kvar. Alternativ 4 är också attraktivt, men jag tycker inte att 

verksamheten ska avvecklas på Ekedal, utan isåfall känns det bättre att ha två aktiva skolor i området.

Alternativ 1 Folkbokförda upptagningsområde

Jag tycker det känns viktigt att bevara det som finns och jag ser inte hur det skulle vara rimligt att evakuera barnen 

till andra skolor.

Alternativ 1 Folkbokförda upptagningsområde

Jag tror inte att man kommer renovera allt. Alternativ 4 går inte ihop, det funkar inte att ha en skola i Charlottedal. 

Mitt förslag är att skolorna ska finnas kvar men att man bygger en till skola i Charlottendal och att alla skolor är 

små. För kvarbergen är redan renoverat.

Alternativ 1 Folkbokförda upptagningsområde Den ligger bra till, lätt att ta sig till skolan.

Alternativ 1 Folkbokförda upptagningsområde Jag gillar att det är en mindre skola. Kortare skolväg och ingen biltrafik (säkrare för barnen).

Alternativ 1 Folkbokförda upptagningsområde Man ska bevara dem husen för dem är fina och det är synd att riva och bygga nytt hela tiden.

Alternativ 1 Folkbokförda upptagningsområde

Ingenting ska rivas, ingenting ska tas bort. Kulturen ska bevaras. River man någonting så tas en del av Gustavsbergs 

historia, den ska stå kvar. Fixa iordning invändigt, ja. Men riv det inte. Dem ska veta vad kultur och tradition är. 



Dem ska låta Gustavsbergs historia vara kvar. Man ska inte ta bort Gustavsbergs historia i fördel för moderna 

byggnationer.

Alternativ 1 Folkbokförda upptagningsområde

Jag tycker att Munkmora har varit bra en bra skola för att det är en liten. Så jag tycker man ska bevara de små 

skolorna.

Alternativ 1 Folkbokförda upptagningsområde

Jag vill ha kvar närheten med barnen och jag vet inte när ombyggnationen börjar. Det viktigaste för mig är att 

skolan finns kvar där den är idag.

Alternativ 1 Folkbokförda upptagningsområde

Därför att skolan får inte bli för stor, Ekedal bör ligga där den är, att flytta över allt till "skoltomten" innebär att alla 

barn som ska köras från förskola till gymnasiet ska förflytta sig från den ena delen av Gustavsberg till den andra, 

och detta kräver bil. Om jag ska hämta min dotter så tar det 2,5 timme från jobbet om jag ska byta bussar, 

restiden från där hon är där i skolan tar upp till 1,5 timme, med bil tar det 10 minuter. Hon kan aldrig på grund av 

trafiksituationen cykla själv, hon måste köras då vi bara har 4 bussar om dagen. det blir för stort, man förlägger det 

här utanför centrala Gustavsberg, Eftersom många måste ha bilar så måste man ha större parkeringar, det är 

många saker som kommer att falleras. Hålla sig kvar i Gustavsberg. Vi skulle också kunna tänka oss att varför göra 

man ingenting med Tomtemorskolan, Väck upp skolan igen och bygg ett nytt dagis eftersom det är därför man har 

tagit lokalerna i anspråk.



Alternativ 1 Folkbokförda upptagningsområde

Jag tycker att det ska ligga en skola där, sen om de vill bygga en ny skola någon annanstans så får de gärna göra det 

men det ska ligga en skola det området så att folk inte behöver ta bilen för att skjutsa sina barn till skolan.

Alternativ 1 Folkbokförda upptagningsområde

Det är för att jag vill att man bevarar byggnaden och jag tror att det kommer att behövas fler skolor här i framtiden 

men att denna skola finns kvar.

Alternativ 1 Folkbokförda upptagningsområde De fina byggnaderna bör bevaras och en skola behöver inte vara större än Ekedal är i dagsläget.

Alternativ 1 Folkbokförda upptagningsområde

Jag tycker att det är otydligt med att en annan verksamhet ska vara där istället. Vad ska den bli då? Det klart att 

det ska finnas en skola men jag tycker fortfarande att miljön i lokalerna är olämpliga och det krävs renoveringen 

men inte att det ska rivas ner. Jag tycker också att de alternativen med att riva ner de historiska husen är 

fruktansvärt dåligt eftersom de ska ersättas med fula byggnader, vilket jag är inte positiv till. Denna alternativ är 

bäst tycker jag eftersom man behåller allt och de behövs bara renoveras lite.

Alternativ 1 Folkbokförda upptagningsområde

Jag tycker det är bra att bevara de gamla fina byggnaderna samt att jag föredrar det småskaliga. Det är bättre med 

mindre skolor än att utöka till ännu större skolor. Sen så kommer det att behövas byggas en annan skola i 

charlottendal då det växer mycket åt det hållet. Men jag föredrar två skolor än en stor.

Alternativ 1 Folkbokförda upptagningsområde

Jag har själv gått i skolan och vill ha den kvar av tradition. Jag föredrar en mindre skola med charm. Jag tycker att 

man ska bevara det som fungerar, är lokalt och är en del Gustavsberg. Nytt är opersonligt.

Alternativ 1 Folkbokförda upptagningsområde

Man borde börja med en renovering för att sedan hitta en långvarig bra plan. Men kanske att byggnaderna inte är 

så bra anpassade så att alternativ 4 skulle vara bäst.

Alternativ 1 Folkbokförda upptagningsområde

För att eleverna inte ska behöva gå på en annan skola för det kan vara jobbigt för eleverna och logistikerna för 

eleverna och en trygghet för eleverna . Alternativ fyra är inte bra för att det skulle bli lång för några och det skulle 

krävas att man behöver ta bil istället för att kunna promenera för några utav föräldrarna och eleverna .

Alternativ 1 Folkbokförda upptagningsområde Det finns många barn och det måste finnas en skola.

Alternativ 1 Folkbokförda upptagningsområde

Jag tycker att det är en del av Gustavsbergs själ att det bedrivs skolverksamhet i de gamla byggnaderna. 

Jätteinspirerande miljö för barnen.

Alternativ 1 Folkbokförda upptagningsområde

Jag tror det är ett billigare alternativt. Grundenskolan behöver inte ny skola. Det kostar att bygga nytt. Man kan 

lägga resurserna på något annat.

Alternativ 1 Folkbokförda upptagningsområde Jag tycker att skolan har en kulturhistorisk värde för Gustavsberg. Även byggnaderna från 60-talet.

Alternativ 1 Folkbokförda upptagningsområde Jag tycker inte det behövs en större skola än så.

Alternativ 1 Folkbokförda upptagningsområde Jag tycker det är värt att bevara det som finns och det är bra att behålla en liten skola för barnens bästa.

Alternativ 1 Folkbokförda upptagningsområde Jag tycker skolan ska fortsätta som den är. Ifall eleverna ökar så kan man bygga en ny skolan i Charlottendal.



Alternativ 1 Folkbokförda upptagningsområde

Jag tänker på budget, jag tror att det är det enklaste alternativet för alla parter, det låter smidigt. Och sen tänker 

jag också på att bevara det gamla Gustavsberg.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag gillar läget, barnen kan ta sig själva till och från skolan.Men jag tror även att alternativ 4 behöves också för att 

täcka framtida behov. Jag tror att om man lägger ner skolan så kommer vi stå med brist på skolplatser.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Är emot stora skolor, den ligger bra där den ligger idag.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag tycker att det är jättebra att låta en befintlig skola finnas kvar och använda de lokalerna. Det är också bra att 

eleverna inte behöver evakueras någon annanstans.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Det är bra att den stannar kvar i området och att barnen stannar kvar i området. Området behöver ändå 

upprustas.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Det är bra att behålla så mycket av det gamla och vackra som möjligt. Det är viktigast att det fungerar bra för 

barnen men om det är möjligt tycker jag att man ska behålla så mycket som möjligt av det gamla och renovera.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år bra att det finns en skola på befintlig plats. Den är fin, bra om man kan rusta upp den.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

För att vi tänker sätta vår dotter på en annan skola, och vi vill då inte att Ekedal eleverna flyttar till den skolan då 

det kommer bli fullt med elever.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Det lät trevligt att man bevarar de byggnader som finns nu.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Det är för att vi är väldigt nöjda med som det är nu och vi vill bevara det historiska perspektivet det är en viktig 

plats i detta områden och denna skola behövs för eleverna i detta område.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag är för att det inte ska vara en för stor skola och sen att den ligger bra för oss och jag själv har gått där och vill 

bevara den.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag tycker att man ska bevara det gamla och med rätt arkitekt och pedagoger så tror jag att man kan göra något av 

miljön som finns idag och skapa en fungerande skolmiljö.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Dels läget, historian och byggnaderna.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Det behövs ju en ny skola utöver Ekedal, men att Ekedal kan hantera dagens antal elever tilsammans med en ny 

skola så kommer det att bli bra.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag tycker att vi har en fin skolbyggnad och den ska vi tillvarata och bevara de fina byggnader vi har, sen vore det 

jättebra att bygga en till men bevara Ekedal.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

För att Ekedal är en bra skola och har en bra skolmiljö och har fina möjligheter som kan utvecklas med men en till 

skola krävs som komplement.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Jag gick själv i skolan så vill att den finns kvar och bevarar gärna den så att mina barn också kan gå där.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Jag tycker det är viktigt med rena, fräscha och väl underhållna lokaler.



Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Det är för att det är en av de äldre skolorna i Värmdö kommun och hållningen i säg är en bra skolmiljö, nära 

Ekedals spåret och sen är det många som bott här som har anknytning till den skolan.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

För att jag tycker att man borde bevara dem gamla husen som bör användas till skolan. Det är viktigt för 

Gustavsberg att invånarna har tillgång till dessa byggnaderna.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år De ska inte renovera de historiska byggnaderna, något att vara stolt över. Inte större elever blir stökigare då.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Alternativ 1, I think that it's worth renovating the old school but also erecting a new school according to 

alternative 4 as the community is growing and there will be a need for education anyway. I think it's better with 

two school anyway as the parents can then choose which school is closer. And big schools are rarely the best ones, 

two smaller ones are often better in my opinion.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag ser att det byggs mycket hus i området, då tror jag att skolplatserna behövs. Jag tror på att både behålla 

skolan, som är ett kulturarv, och även bygga en till ny skola.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Det ska inte v ara en så skor skola. Det känns säkrare och tryggare med en mindre skola. Det blir också praktiskt då 

min dotter kan gå kvar och min andra dotter också kan börja där. De gamla byggnaderna är också fina och så länge 

de går att renovera till att vara användningsbara tycker jag det är synd att de ska rivas.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag har jobbat i den skolan och tycker att de historiska husen och lokalerna är jättebra, jag vet att de behöver 

rustas upp. Jag vill att min son ska kunna gå i den skolan. Jag tror det skulle förstöra byggnaderna vid en utbyggnad 

och det vore hemskt att riva hela skolan.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Jag tycker att det är historiska byggnader som gärna får bevaras, det finns en stort värde i att bevara historia.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Skolan är bra och då slipper de något temporärt längre bort. Det är en mysig skola som är nära kommunbor.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Just det att man inte behöver byta plats, utan man är kvar på skola och skolgård. Och jag tror dessutom att 

föräldrar väljer en skola som ligger nära för att det ska vara smidigt med hämtningar och lämningar. Om det blir 

långt bort kan det ju bli ett större projekt och barnen kanske till och med behöver lära sig åka buss, och det kanske 

de inte är kapabla till även om de går i t. ex. 5:e klass.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag tycker att det är fint som det är och jag har hört av de som har barn där att det är en bra skola och att det bara 

behöver rustas upp.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Det är viktigt att våra barn går på en relativt liten skola.



Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Därför jag tycker att skolan verkar ha sådan fin miljö och jag har varit där och tittat och det skulle vara kul och 

roligt om de kunde bevara de gamla byggnaderna. Jag ser helst att min dotter inte behöver vara på en annan skola 

under tiden de renoverar. Det är redan en nog stor omställning att börja första klass så att byta skola och flytta 

runt passar inte mitt barn.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag skulle egentligen vilja ha en mix av alt 1 och 2. Hade jag vetat att eleverna skulle få stanna i paviljonger på 

alternativ 2 så hade jag valt det. Därför väljer jag alternativ 1 eftersom det då är säkert att de får vara i paviljonger 

och inte flyttas någon annanstans.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag är för en renovering av alltihopa, även om det blir dyrare så hör det ihop.Håll elevantalet till det det är nu. Jag 

tror inte på en utökning av elevantalet.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag tycker att skolan är bra placerad och närmiljön tycker jag eleverna ska få behålla. Det finns mycket möjligheter 

för barnen med all natur och skog som finns runt.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Dels är det ett kulturhistoriskt värde av skolans lokaler.



Det finns brist i informationen om hur upplägget skulle vara om man väljer alternativ 2 och 3.



Kommentar i övrigt är också att det kommer behövas en till skola oavsett.



Pendlingen är väldigt viktig när man bor långt ifrån.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Har två barn, ett barn börjar skolan om ett år och  ett barn om 3 år. De bor nära Ekedal vill att dom ska gå på 

Ekedal. Hört bra om skolan, liger nära dom. Förstår att de kommer behövas evakueras. alternativ 4 kommer 

innebära att de kommer åka bil till skolan att vi föräldrar måste skjutsa och hämta, längre restid.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag gillar atmosfären, jag tycker det är mysigt med de gamla trähusen. Jag vill att skolan ska ligga där den ligger. Jag 

vill inte att mitt barn ska gå i en superstor skola.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Det är en del av Gustavsbergs historia så det ska vara som det är. Det går att bygga fler skolor. Att bygga 

jätteskolor för uppemot över 500 elever är inte bra, strax under 500 är alldeles utmärkt.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Nära alla boende och att det ska bevaras så det inte blir helt annorlunda.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Dels för att behålla det historiska arvet samt att det är en k märkt byggnad. Jag ser ingen rimligt skäl till ett annat 

alternativ. Vad är kostnaden till en ny skola i Charlottendal. Jag ser heller ingen motiveringen varför man skulle 

stänga Ekedals.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

För att det är en bra skola och den ligger bra tid. man har även redan gjort väldigt mycket i skolan speciellt nu när 

an har gjort mycket till en . Det är även bra att skolan är inte. Att evakuera barnen i flera år är inte bra för att 

resurserna inte alltid räcker för alla barnen under en sån lång tid.



Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag tycker att de ska ha kvar skolan där för att de behövs och den är så pass gammal. Men jag tycker att de ska 

bygga ut skolan för att de bygger så mycket bostäder nu. Jag tycker att det vore bra med en ytterligare skola i 

Charlottendal och att de ska ha kvar farstaviken och ekdalsskola.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal För att jag vil att barnen är kvar i skolan med samma klass och samma lärare.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Jag vill inte att mina barn ska evakueras. Charlottendal låter bra men den är inte klar.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Därför att det är trevligt med en liten skola och det ligger i ett bostadsområde med gamla anor. Det är viktigt att 

bevara de gamla skolorna som finns och rustar upp byggnaderna invändigt.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Det är minst påverkan både kortsiktigt och långsiktigt att bara rusta upp skolan. Jag tycker även att en skola inte 

behöver vara större än Ekedal är i dagsläget.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag tycker man ska bevara den skolan som finns nu med fina byggnader och det centrala läget, att den ligger om 

centralt och att många har nära till den. Man ska inte flytta skolan till en annan del av stan. Dessutom tror jag att 

det kan behövas fler sko9lor så alternativet borde egentligen vara att bygga en till skola och inte  riva den gamla.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

lagom med 420 barn på ekedals skola. Det behöver förstärkas och upprustas på skolan men det får inte plats mer 

barn på den skolgården. 

Det behöver också byggas en ny skola i Charlottendal med minst 600 platser om inte mer. Barn i den åldern 

behöver mycket plats att leka och springa på.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

man behöver renovera skolan och det är ekonomiskt.

Man behöver dock bygga en till skola i kommunen.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Tycker att alternativ 1 är den som jag helst vill. anser att man ska bygga upp i Charlottendal gör en komplettering 

med det. bevarar den gamla skolmiljön, gör de tryggt och sen är upptagningsområdet så mkt större, startar man 

upp i Charlottendal får man 2 uppstartningsområden. Oavsett vilket alternativ man väljer idag blir det bil kaos runt 

båda skolorna.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag tycker att det behövs i ett område där det bor många barn och eftersom det är närmast. Det är ganska långt 

upp till Charlottendal.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag väljer det för att jag tycker inte att skolan ska bli större men skolan är i ett extremt behov av renovering. Dock 

tycker jag att man ändå kan bygga en skola i Charlottendal.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Det är ogynnsamt att byta skola och lärare vilket, det är inte är bra för små barn.  Man ska ha en positiv skolgång 

med samma rutiner, lärare och miljö. Jag är själv lärare och har sett hur byten av skola har påverkat eleverna 

negativt.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

väldigt störigt att flytta barnen, det kommer att bli mer störande än nytta.

Man behöver dock bygga en ny skola i Charlottenberg också.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Om de flyttar skolan så blir det svårare för mig.



Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag gillar läget, det passar personer som bor på den här sidan av Gustavsberg. Den är nära förskolan Blomkulan där 

mitt andra barn går.

Jag tycker att det är fint, vi flyttades till Gustavsberg för att det finns historik. Jag vill inte att skolan flyttas till 

Charlottendal, det blir för långt och jag gillar historiken som finns på nuvarande skola.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Mina barn går där och dem är jätte glada över paviljongerna, frågan är om dem kommer störas av 

ombyggnationerna.

Jag övervägde mellan första eller 3e valet.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Det är bra att dem inte är för många barn. jag uppskattar även att dem som arbetar känner till alla barnen och det 

är något som fungerar bättre när man är i mindre grupper , i andra ord mindre barn.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Jag tycker om en bra skolmiljö för barnen, nära till skog. Det är en fin miljö.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Det är en ny skolmiljö och fördelen är att mina barn går där just nu och att de behöver inte evakueras och bara 

fortsätta på skolan.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Skolan är en kulturhistorisk miljö som vore synd om man förstörde. Den är också lagom stor och behöver inte bli 

större. En till skola på skoltomten i Charlottendal vore ett bra komplement till Ekedals skola då området kommer 

fortsätta växa och fler skolplatser kommer behövas.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Dels för att bevara de charmiga byggnaderna och att skolan blir mindre så man blir lite anonym och man slipper 

evakuering. Jag tycker också att man bygger en ny skola på Charlottendal  samtidigt som man renoverar Ekedals 

för det känns som att behovet finns.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

För att det är en anledning till att vi valde denna skolan för att den är inte allt för stor och att barnen ska slippa 

flytta och ha kvar den närmiljön som finns.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Det är just att det är en bra storlek och man vill bevara de byggnader som finns och rusta upp de. Behåll antalet 

elever och rusta upp. Kulturellt och historisk viktigt byggnad. Elevernas inlärning i fokus med lägra antal elever.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag tycker att Ekedal ligger bra där folk bor och barn kan ta sig dit själv, till skillnad från Charlottendal. Trafiken 

med vägar behöver planeras om och håller inte om skolan blir större. Jag vill behålla de äldre byggnaderna, 60-tals 

husen spelar ingen roll vad som händer med. 

Jag tycker även att paviljonglösningen är bra.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Det är väldigt fina klassrum och mycket dagsljus in i byggnaderna, därför tror jag att det bara är en upprustning 

som behöver göras.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag tycker man kan renovera Ekedal och samtidigt bygga i Charlottendal. Jag tycker skolan är helt okej som den är 

nu och jag tycker inte att de behöver vara fler elever än nu på skolan, en mindre skola känns tryggare. Med 

alternativ 1 slipper eleverna dessutom att evakueras.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Dom kan vara kvar i den miljön. Paviljongerna har funkat tidigare.



Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Tycker att skolan ligger bra som det är nu. Det är en fin skola med en fin miljö.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Närheten avgör. 

Barnen kommer inte att behöva ha så långt till skolan under renoveringen.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Det är ett bättre alternativ att barnen får va i paviljonger under ombyggnationen än att de ska evakueras, annars 

blir det så långt till skolan.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Föredrar de för att man ska bevara skolan där den är, ska fortsätta vara en liten skola, tycker att man ska bygga en 

till skola i charlottendal en mindre skola. Att de blir tvånärhetsskolor för barnen så man slipper köra så mycket bil. 

Bra att ombyggnationen sker i anslutning till skolan. Att de har kontakt med lärare och elever som går i de 

klassarna. Gustavsberg växer o de kommer behövas fler skolor.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Det verkar mest logiskt och kostnadseffektivt.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal För mina barn kan gå kvar i den skolan som vi bor bredvid. Den nya placeringen av skolan blir väldigt oplacerat.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Jag vill bevara det som det är, tycker det är jättefina byggnader.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Dels tycker jag att det är en väldigt trevlig skola och trevlig skolmiljö med skolgård osv. Det är lite som en 

"bullerby" skola och mitt barn har tidigare inte haft problem med paviljonger och därför tror jag det kommer 

fungera bra med alternativ 1.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Jag vill inte att min dotter ska gå någon annanstans när jag valt den här skolan.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag tycker det är bra att man inte ökar kapaciteten utan håller nere elevantalet. Har man inte så många elever så 

blir trafiken runt om bättre och gatorna inte lika trafikerade. Jag tror skolan kommer bli jättebra om man bara 

rustar upp den.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Jag tycker det är det bästa alternativet för barnen som går i skolan nu.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Att det är en mindre skola är bra sedan tycker jag att man ska bevara skolbyggnaderna.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag tycker att det är viktigt att ta vara på den miljön och jag tror att det också blir minst rörigt för barn i en känslig 

ålder att flytta fram och tillbaka.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Det känns onödigt och avsluta en skola när den är i bra skick.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag tror att fler elevplatser kommer behövas, därför tycker jag att man borde renovera Ekedal för att sedan bygga 

ytterligare en skola i Charlottendal.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Eftersom man inte vet var evakueringen tar vägen någonstans så är dem andra alternativen inte intressanta. Vi 

flyttade ju hit eftersom skolan låg så pass nära.



Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag tycker att det är viktigt med små skolenheter där det är nära för barnen att ta sig. Sedan tycker jag även att 

man ska uppföra ett alternativ 4 i och med att Gustavsberg byggs ut så mycket, men att Ekedals skola står kvar. 



Jag tycker att det skulle behövas en skola i Charlottendal också, men det handlar mycket om att vara en attraktiv 

kommun. Framförallt för att de mindre ska ha närhet till skola. Ekedal kanske skulle kunna vara årskurs 1-3 och 

sedan från och med årskurs 4 så skulle de kunna få ta sig lite längre sträckor till och från skola.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Då behöver man inte evakuera är väl en motivering och går det att renovera är ju det bra. Läget på skolan är 

jättebra, flyttar man den till Charlottendal blir det väldigt långt, beroende på vart man bor.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Eftersom jag inte vet vart de kommer evakueras på alt 2 och 3 så väljer jag alternativ 1 då det verkar smidigast.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag tycker alternativ 1 är bra för man ska bevara det som finns men helst av allt skulle det behövas en blandning 

mellan alternativ 1, 2 och 4, är 60-tals byggnaderna för slitna kan man riva dem men bevara trävillorna. Alternativ 

4 kommer med en bra poäng men jag tycker att man kan bevara Ekedals skola och ändå bygga en till skola i 

Charlottendal.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag tycker det verkar bäst för att det är bra att bevara skolan och jag värdesätter att de renoverar dem och det är 

bra att barnen inte flyttas därifrån under ombyggnadstiden. Dock tycker jag att de fortfarande bör bygga en skola i 

Charlottendal.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Jag vill att skolan ska vara kvar. Bra med närheten.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag tycker att det måste finnas en F-6 skola i Gustavsbergs centrala delar. Resvägen till Charlottendal blir för lång. 

Alternativ 4 är korttänkt eftersom det kommer byggas flera tusen nya lägenheter i centrala Gustavsberg.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Mysigt med en liten skola. Jobbigt för eleverna att flyttas till andra skolor. Den skolan är mysig med sina trävillor. 

Den borde vara liten och vara kvar.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag tycker om den skolan och tycker att det är fint att man bevarar den skolan. Det finns en historia och kultur 

kring den.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Ekedals nuvarande placering är en mycket bra placering av skola och jag tror att renoveringen kommer skapa en 

helt fungerande skolmiljö, det finns också mycket natur runt omkring Ekedals skola.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Jag vill bibehålla skollan som den är idag.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Jag anser att 420 platser är en tillräckligt stor skola. Jag kan tycka att det behövs en ytterligare ändå.



Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Dels så tänker vi att vi har ju valt den skolan för att vi vill att han ska gå i det området på det stället, det här med 

evakueringen så blir man ju flyttad till munkmora och det var ju inte tanken att han skulle gå där när vi valde att 

han skulle gå i den här skolan.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag vill att mina ska gå i den befintliga skolan. Jag föredrar den fina historiska miljön och vill att skolan är kvar. 

Evakueringen är inte på en annan skola. Trafikmiljö runt skolan är bra. Jag tror att det även behövs en ny skola 

behövs för Gustavsberg, men jag vill inte att den ersätts av Ekedal.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Jag tycker att eleverna ska få gå kvar.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Behålla skolan, den ska inte flyttas eller rivas ner. Visst kan den behövas renovering inne men inte att den ska rivas 

ner.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Jag tror inte på skolor med många elever.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Man måste riva och bygga nytt, men inte flytta skolan. Riva allt gammalt.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag väljer en kombination mellan 1:an och 2:an, men jag skulle vilja bevara de gamla byggnaderna och att man 

bygger en ny skola. Dock vill jag inte att skolan ska evakueras därför blir det en kombination av båda.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal För att kulturen har ett värde, likaså husen som är byggda under 60 och 80-talet.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal För att vi har  blivit lovade renovering inom långt tid och vi vill behålla Ekedals skola.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Man trivs som de är , man är van med det som finns. Och det känns bra att barnen inte flyttar från skolan och att 

det inte kommer fler elever.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Det är för att barnen får en betydligare längre restid om de tar alternativ 4. Man behöver inte flytta.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag tycker att skolan har tillräckligt med elever idag ( 420 elever ) och det behövs inte göra så stora förändringar. 

Ekedals skogen har bra bilvägar och det finns bra gå vägar till skolan så att man kan ta sig ditt med barnen. 

Evakueringen genomförs i skolan och de kan fortsätta vara kvar där och fortfarande fortsätta med skolan. Det är 

viktigt för oss att kunna gå till barnens skola men i alternativ 4 så är det inte möjligt för att det är för långt, 

eftersom man hinner inte gå ditt eller cykla med barnen till skolan jämfört med hur det fungerar idag. Sista 

anledningen till att första alternativet är bra är för att själva skolan är historisk och den betyder mycket för oss 

som bor i Gustavsberg.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag tycker att man skulle bygga en skola i Charlottendal och renovera Ekedals skola då det behövs fler skolor. Jag 

vill ju verkligen att man bevarar Ekedals skola men att man ändå utökar skolverksamheten med alternativ 5 också.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag tycker det är fint att ha kvar den gamla skolan och den är riktigt fin. Däremot tror jag att Charlottendal kommer 

behöva en ny skola hur som helst.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Det är inte för många elever på skolan då. Kanske också att behålla de gamla byggnaderna så att de inte rivs.



Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Främst för att där vi bor så finns en feeling som är väldigt positiv. Den cirkulerar runt en gammal skola som funnits 

så länge, det andas skola. Min äldsta dotter är 22 och gick där, min näst yngsta börjar förskola där nu, jag har haft 

5 barn som har gått på skolan och har varit väldigt nöjd. Och ett 6e barn kommer att gå om 4 år.



Idéerna om att bygga upp en skola där dem visat känns otroligt fel rent avståndsmässigt, och man undrar vad de 

har tänkt... Det var något köpcenter... 



Man kan bygga en skola till! Men det betyder inte att Ekedals skola behöver försvinna.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Jag tycker det är fint med de små husen som finns där och jag tycker det är bra med en mindre skola.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Det har blivit ett så stort projekt, man drar ut på det i onödan.

Alternativ 1 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Det här med att de flyttar till Kvarnberget känner jag inte för, för att jag har hört mycket dåligt om det. Jag vil att 

mina barn ska gå på samma skola för att det känns tryggast. Munkmora och Kvarnberget känns inte bra. Man gör 

den bästa lösningen med klassrum i paviljonger, renoverar i etapper.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde Jag tycker att det är en bra placering av skolan och det är bra att evakuera eleverna till de andra skolorna.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde

Jag tycker det är bra att skolan kommer expandera och få mer elever. Jag jobbar för att bygga ut Munkmoraskolan 

så det blir mer årskurser än 1-3 och på så sätt kommer Ekedals skola att avbelastas.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde

Det kommer ta minst 3 år innan vårt mellanbarn ska börja i Ekedal och vårt minsta går fortfarande på dagis, så det 

är av rent egoistiska skäl. :)

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde

Jag tycker det finns hus som fungerar och hus som inte fungerar så man kan spara de som fungerar . Jag tycker det 

är bra att ha en skola på den platsen. Det är nära till Kvarnberget.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde

För att charlottendal är inte ett alternativ och jag tycker att det är ett skämt. Skolan borde ha renoverats för 10 års 

sen och det är för långt till skolan , vi behöver kortare trafik till skolorna.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde Verkar synd att riva allt, väldigt fin och mysig skola. Men kan förstå att den kan behövas byggas om.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde Jag tycker att man ska bevara skolan.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde Skolan som läge är utmärkt. Charlottendals läge är dåligt, en modern skola kan lika gärna byggas i Ekedal.



Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde

I Gustavsberg finns idag saknas en röd tråd för skolgången utifrån ett barn och kundperspektiv. Överhuvudtaget 

saknar jag ett barn- och medborgare/kundperspektiv i skolfrågan. Hur är det att vara elev och förälder i Värmdö 

kommun? Frågorna i denna undersökning ter sig mycket märkliga. "Är det viktigt för mig att lärarna är behöriga?" 

Det ska de vara enligt lagen. "Är det viktigt att mitt barn får det stöd det behöver?" Det är det också lag på. Osv. 

Flera av dessa frågor och många fler berördes av den dialog som gjordes efter förra valets folkomröstning i samma 

fråga. http://insynsverige.se/documentHandler.ashx?did=1798851



Det finns idag Antistilla f-3, munkmora f-3 och lär f-5. Övriga skolor är f-9 såsom Ösby, lemshaga och 

Ekedal/Kvarnberget. Om skolan flyttar till Charlottendal utarmas centrum och tvingar fram ökad biltrafik till och 

från skolan. Gustavsberg är byggt (växt fram) som ett cykelhjul, med centrum som navet för bilvägar,  

cykel/gångvägar och busstrafik. De flesta busslinjer går genom centrum, men en resa från tvärs tätorten kräver ett 

bussbyte. 

När barnen är små är det viktigt med skolor nära för en 6-9-åring att gå, cykla  först med föräldrarna och sedan 

själv. Det ger motion, utvecklar självständighet och underlättar familjepusslet. Att placera skolor så barnen 

behöver skjutsas med bil ger motsatsen. I mellanstadiet är en enkel bussresa (utan byte i centrum) vintertid ett 

alternativ. För övrigt finns det en av tjänstemännen utredd biltrafiklösning för Ekedal. Men det saknas helt 

utredning av trafikkonsekvenser och hur barnen ska/kan ta sig till och från skolan om den ligger i Charlottendal.





Att ha skolan nära när man är liten har stor betydelse. Majoriteten av eleverna bor i närområdet och samverkan 

mellan skola och familj sker enklare och mer naturligt, liksom mellan familjer. För vi känner och känner till 

varandra eftersom vi ses både i och utanför skolan. Det skapar en trygg närmiljö. 





Idag decentraliseras alla frågor starkt till varje skola att själva hantera. En rektor har på sitt bord att bedriva 

restaurang, fastighet, marknadsföring mm som varje del utgörs av lagkrav och komplicerad juridik att följa. Och 

det utöver det pedagogiska ansvaret. Ett ansvar som sig är både stort och komplicerat. Kommunen behöver 

utveckla sitt huvudmannaskap för att säkerställa att lagar följs och att vi skattebetalare får så mycket valuta för 

våra pengar som möjligt. Det sker inte idag. Istället läcker det i onödigt dubbelarbete, bristande administration. 

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde Den låter bara bra liksom.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde Man ska bevara de gamla byggnaderna.



Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde

Jag tycker man ska behålla så mycket man  kan, det är ett historiska område. det är ett område där det byggs 

mycket och tycker det är konstigt att behöva flytta skolan. trafiken behöver gå i centrum. vi växer hela tiden, och 

det kommer nog inte saknas elever. det finns nog underlag att bygga en skola till någon annan stans.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde

Jag tycker man ska ha kvar husen. Den har varit där så länge, det finns lite historia i dem. Det är svårt att bedöma 

med den information som man. Jag behöver mer information tex kostnader, vad som händer med barnen osv.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde Tycker att det är kul att bevara de äldre byggnaderna. Det ser väldigt slitet ut i de gamla byggnaderna.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde

Jag tycker det är bra att man bevarar de gamla trävillorna och att det är en skolbyggnad. Det är bra att man river 

60-talsbyggnaderna och att man utökar elevantalet.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde

Det behövs en skola i det området och de kulturbyggnaderna som finns tycker jag bidrar till helhetsupplevelsen av 

skolan och bör därför även i fortsättningen ingå i skolverksamheten.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde

Jag tycker att man ska bevara dem gamla trävillorna för dem är väldigt vackra och det är synd att riva dem. Det 

finns behov av en skola där och därför finns det en anledning till att faktiskt behålla läget men att det blir en ny 

byggnad med tanke på hur det ser ut där. Och att det finns möjlighet för fler elever tycker jag är positivt.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde Det ska inte va en för stor skola och den ska kunna klara av dagens krav på gruppstorlekar.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde

Jag är inte så insatt i ämnet men tycker att man ska bevara trävillorna, medan man ska riva de från 60-talet för de 

är fula. Jag gillar att det då är få små skolor i en  gammal charmig miljö.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde

Jag tycker det är charmigt med gamla trävillorna, det är historia. Byggnaderna från 60-talet är äckliga och ruckiga 

så dem kan man gärna riva. man ska försöka ha en mysig och fin miljö. Jag tycker skolan ska ligga där den ligger 

idag och inte flyttas till Charlottendal.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde

Man ska bevara de gamla husen, de är en charm i Gustavsberg. Jag tycker historia är viktigt och husen är en del av 

Gustavsberg historia, därför är de viktigt att bevara.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde

Det ger en utökad kapacitet , men att man bevarar de gamla husen.

Absolut inte alternativ fyra.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde

Jag har gått där själv när jag liten så det är lite nostalgiskt för mig och därför känns det tråkigt om de skulle riva 

byggnaderna.



Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde

Möjligheten för barn att kunna å och cykla själva till skolan är av betydelse för både hälsa och trafik. En flytt av 

Ekedal till Charlottendal skulle gå emot all forskning kring modern urbanisering och all forskning kring närmiljöns 

betydelse på barns hälsa, både mentalt och fysiskt. Försvårar man det för barnen så begränsar man deras 

självständighet. 



Kontentan blir att det är en fruktansvärt omodern tanke att centralisera skolor i en så liten stan. Det är ett 

omodernt sätt att stadsplanera.



Hälsningar en påläst trebarnsfar.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde

Det är många barn som bor i området där skolan ligger och jag tycker det är viktigt att det ska finnas en skola där. 

Dessutom tycker jag det är bra att skolan expanderar eftersom antalet invånare ökar. Att bara ha en skola i 

Charlottendal är inte optimalt för både trafiken och barnen, barnen ska kunna ta sig hem tryggt och enkelt.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde

Därför att rektorsvillan är en för liten skollokal, röda villan borde användas till något annat. Tycker att man ska 

intervjua de som arbetar i skolan ,de vet ju hur en skola fungerar.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde

De bevarar de gamla villorna och det är något som känns bra. Det är en fin sak men renovering hade också varit 

bra.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde Det är bra att det bevarar trävillorna.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde Invånarantalet kommer öka och därför tror jag det är bra att Ekedal behåller sin placering.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde jag tycker att det är det mest konsekventa beslutet.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde Därför att då bevarar man byggnaderna som finns, och skolan blir ändå kvar.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde

Jag tror mer på att behålla skolan på den plats det är men bygga en ny fräsch skola samtidigt som man behåller 

villorna.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde Jag gillar att bevara de gamla byggnaderna och fler platser lär behövas.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde

Det är viktigt att bevara den gamla bebyggelsen men 60-talshusen kan man göra av med. Jag värdesätter högt att 

de gamla byggnaderna bevaras och behålls i undervisningen, det ökar trivseln tror jag. Eller i verksamheten i alla 

fall.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde Fint att behålla de gamla byggnaderna, och riva de gamla 60 talsbyggnaderna låter bra.

Alternativ 2 Folkbokförda upptagningsområde Det är trevligt att behålla de historiska trävillorna.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Avståndet i själva kommunen för att barn som bor i Lugnet kommer inte kunna ta sig till skolan utan att korsa 

högtrafikerade vägar.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Det är bättre att trävillorna stannar kvar eftersom det är historiskt och att skolan ska få en ny ''byggnad'' är bra 

tycker jag.



Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag tror på att bevara det gamla och inte riva de gamla husen. Jag tror att man kan främja lärande även i en äldre 

miljö.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

För att min äldsta son gick där och dem 60 tals husen var inte bra men villorna är helt charmiga . Men en 

upprustning krävs så det andra alternativet passar bäst.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år De alternativet som tilltalade mig mest.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Ett rimligt ingrepp.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Tycker att det är viktigt att behålla det historiska sakerna som finns här. Tycker inte att man ska låta det försvinna.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag tycker att en skola ska finnas där, det är bättre för oss där vi bor. Jag vet inte exakt hur byggnaderna från 60-

talet ser ut men jag kan tänka mig att det vore bättre att riva de och bygga en ny modern skola.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Alternativ 4 är en katastrof och de andra är något sämre än alternativ 2. Alternativ 1 tror jag inte är en 

genomförbar lösning. 



Alternativ 4 är skriven på ett väldigt indikativt och ledande sätt. Det är lite fult tycker jag.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år För att jag gillar de gamla skolbyggnaderna.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

För jag tycker att det har ett historiskt värde med att skolan har legat där så länge , men förstår även att några 

utav byggnaderna behövs bytas, men att bygga stora skolor ser jag som något negativt.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Det är det att det krävs en förändring men tycker att den miljön som finns är väldigt bra för barnen.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag tycker man ska bevara kulturen, det byggs för mycket nytt nu för tiden och då kan det vara fint att ha kvar 

något av det gamla.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag tycker det är bra att bevara byggnaderna men bara uppgradera och bygga lite nytt så att skolan också kan 

expandera.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag tycker att plasten har ett historiskt värde, lokalerna har funnits länge och borde stanna där. Skolan ska inte 

flytta till charlottendal då det blir en för stor skolkår. Jag tycker inte heller att byggnaderna från 60-talet är särskilt 

inspirerande så man kan istället fräscha upp dom både från insidan och utsidan, på detta sätt sparar vi pengar och 

kan lägga pengarna på utbildningarna istället.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Det är trevligt att behålla lite trästadskultur, hela centrum är ju förstört. Så försök att återetablera trästaden 

genom att behålla de byggnaderna. Det är ju ganska sorgligt att gå igenom centrum. Förutsatt att det går att skapa 

en bra miljö för barnen i skolan så, såklart.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag tycker att det är trevligt att man bevara sådana hus men det är inte så bra att ha även sådana hus för dem 

måste även rivas för att det krävs något nytt.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år det är bättre att man bygger en ny skola men ändå bevarar de gamla byggnaderna.



Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag tycker att trävillorna ska vara kvar, tycker inte om att det är en stor skola. Bra att behålla en god energi på 

platsen.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Alternativet att stänga Ekedals skola förstår jag inte hur man överväger det. Det finns så många barnfamilj i 

området. Det är lite pinsamt att alternativ 4 läggs fram så smärtfritt. Det känns som att de tvingar oss att välja 

mellan de 3 första alternativen.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Jag tycker det är viktigt at bevara de husen som finns. Man kan använda pengarna till annat.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Jag tycker man ska ha kvar skola. Byggnaderna är gamla och borde vara kvar.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Det känns galet att barnen ska behöva gå till andra sidan Gustavsberg för att gå i skolan.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Jag tycker man ska bevara det som är runt omkring, det är viktigt.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag tycker att trävillorna ska ingå i verksamheten men det låter bra att riva 60-talsbyggnaderna och bygga nytt. 

Varför jag vill att trävillorna ska ingå i verksamheten är att jag annars tror det kommer bli tryck från andra 

verksamheter som inte har något med skolan att göra och jag vill att eleverna ska vara trygga och få ha sin 

skolgård ifred.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år för att få bevara några utav de gamla byggnaderna.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Jag tycker det är bra att bevara trävillorna.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag tycker att det är viktigt att skolan stannar där den är, för att jag tror att om dem flyttar skolan så byggs det 

ännu fler bostäder vilket skulle förstöra Gustavsbergs område helt och hållet. Dessutom tycker jag att det avsedda 

området för den nya skolan är bra att ha som en reserv för att Gustavsberg ändå växer så fort.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Vi har valt att bosätta oss i närheten av skolan av personliga skäl. Vi vill gärna ge möjlighet att bo nära skolan. Ett 

sätt att bevara det historiska från skolan. Det har redan flyttats ut mycket från det centrala så låt skolan vara kvar 

för den små stads känslan som finns. Man kan dock bygga en ny skola.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Jag vill bevara byggnaderna.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Med den skattefattningen borde dem kunna leverera mer, miljön är dålig och möglig så det krävs nya byggnader.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Dels är det kul att bevarar de gamla byggnaderna för kulturvärde och att river de 60 talet hus eftersom de inte 

bidrar med något. Det är bättre att riva och bygga om. Placeringen är också bra.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Det handlar mycket om att det har varit skola väldigt länge i de lokalerna och det är en del av identiteten i 

området.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Det är historiska byggnader och jag har haft min son där i 4 år och jag tycker det är en väldigt charmig och trevlig 

skola. Man bör inte riva byggnaderna.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

man behöver både rusta upp Ekedals skola OCH bygga en ny skola i Charlottendal. Det behövs två skolor, ett 

alternativ räcker inte.



Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Det är 60-tals villorna som är problemet. Men jag tycker det är värt att trävillorna ska vara kvar. Det är 

skolmuseum och annat som är en röd tråd genom historian. Barnen lär sig att behålla och första framtiden.  

Historiken är del av skolan och är värt att bevara. Värmdö kommun är ganska dåliga på att behålla det gamla här.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Alternativ 2 är för att Gustavsberg behöver ha en skola mitt i Gustavsberg också, men man skulle även behöva en 

skola i Charlottenberg. Ekedal är kulturellt betydelsefullt för Gustavsberg så att riva det vore väldigt synd.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Att kommunen inte sköter underhållet på kulturvärda hus i den takt som husen kräver gör att man hamnar i 

sådana här situationer där drastiska beslut tas. Skärpning! Så är det vi och barnen som drabbas i slutändan.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

För att den ligger närmast där vi bor, ligger 100 meter från där vi bor. Läget är fantastiskt bra för oss, ej viktigt för 

oss att de går i de gamla villorna vi vill ha en fräsch modern skola. Vi behöver fler skolor, bra som de är nu med 420 

elever, för stort med 600 elever. Vill ha en fräsch skola där elever och lärare har en fungerande arbetsmiljö. funkar 

inte att flytta alla elever till Charlottendal. Tycker det är konstigt att de ej går att evakuera eleverna till paviljonger 

på alternativ 2 och 3.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag tycker att man ska bevara och använda det som finns. Jag vill att man upprustar och samtidigt utökar till 

platser. Ta tillvara på det som finns.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Villorna ska bevaras och fortsätta vara en del av skolverksamheten men renoveras.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag förstår att det behövs en kapacitetsutbyggnad 600 elever är absolut minimum. Det finns ett värde i att ha kvar 

skolan centralt i samhället.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Bevara den gamla skolmiljön med de gamla husen. Dem tillhör Värmdö. Om det inte är en skola där så kommer 

det bli något annat, som också kostar pengar. 

Man vill ju ta in mer elever, men man behåller.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag gillar inte tanken att hela området blir bilberoende när det gäller att lämna till skolan. Jag tror ju också att 

kommunen kommer att behöva bygga en skola där borta också. Jag saknar information om den ekonomiska 

kalkylen för alternativen. Jag undrar också hur de tänker om idrottshallar. Jag tycker att det ska byggas en till 

fullstor idrottshall.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Det är fin plats och klassisk skola och det finns ett historiskt värde där. Därför tycker jag att lite bör bevaras och 

det ska inte bara byggas nytt.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Det är viktigt att bevara de gamla husen. De har kulturvärlden. Det vore skandal att riva dom. det är värdefullt att 

behålla. 

Det tillför hela bygden, något man inte kan lägga till i efterhand. Det är charmigt och roligt.



Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag vill behålla läget som skolan ligger på nu, det är fördelaktigt. Jag vill även behålla skolverksamhet i de gamla 

byggnaderna. Men även komplettera med nya byggnader. Det är bra för skolans själ att de gamla byggnaderna 

används.

Charlottendal kommer bli en för stor skola, jag vill inte ha mina barn i en sådan stor skola, det kommer inte att 

sluta vid 600 elever utan jag tror det även blir högstadium.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Det är viktig att det finns en skola i närmiljön och att vi tar vara på det som fungerar istället för att bryter upp på 

det som fungerar, det är slöseri med resurser. De gamla byggnader ska finnas kvar då skolan är en kulturbärare. 

Jag tycker att historia och att vara en del av ett sammanhang är minst lika viktigt som moderna lokaler. 

Gustavsberg växer så det knakar och då ser jag hellre att man kompletterar med ytterligare en skola istället för att 

riva det som utifrån egna erfarenheter fungerar fungerar mycket väl.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag vill bevara de gamla villorna och att de ska få fortsätta vara en skola där det ligger nära mig och jag har själv 

gått där så det betyder mycket. Man måste ju lösa hur barnen skulle kunna ta sig dit dock med bussar osv.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

För att jag vill ha en skola som ligger i närheten där jag bor så att mina barn slipper åka bil och buss när dem är så 

små som dem är.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag tycker alternativ 2 eller 3 då vi inte vill att skolan flyttar. Det är viktigt med en skola i närheten av där barnen 

bor och jag tycker den är lagom stor.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Vi tycker givetvis att de äldre trävillorna ska bevaras, vi vill ha våra barn där. Däremot så behövs det mer plats för 

fler barn, eftersom vår lilla ort utökas i rask takt med nya medborgare, vi tycker att det behövs fler skolor, men 

kanske inte en STOR skola utan flera mindre då Gustavsberg är lite utspritt. En större skola på Farstaviken låter 

bra, en renovering låter bra, för inomhus miljö och så vidare.



För våran del blir det omöjligt att släppa iväg småbarn till Charlottendal på grund av avstånd och tungt trafikerade 

vägar. Det känns inte säkert.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag tycker Charlottendal är inte bra. Vi kan inte ha 5km att gå till skolan. Jag tycker att alternativen inte är bra.  

Det är bedrövligt att det har tagit så långt tid, det är skam för kommunen. det ska inte behöva ta så här långt tid, 

det borde ha gjort det för 10 år sedan.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

För att man för det första punktera hela samhällsnyttan för att flytta den ända centrala skolan som man har till 

utkanten vid Gustavsberg. Man har helt glömt bort att hela centrumet, knutpunkten och upptagnings området för 

Ekedal det är inte någon som ar tillgång till buss vid Charlott Endal medans alla har bussar som åker till Ekedal för 

att den är central. Jag tycker att det är viktigt att nät ma förtätar Gustavsberg att samhällsnyttan stannar vid 

centrum och inte sprids ut så mycket.



Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Det är rimligt genomförbart. Det är rätt antal elever. Det håller balans i området.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag tycker att de är en bra lösning. Den har en bra placering. Det blir bättre för barn och lärare med alternativ 2. 

Jag tycker de är bra att dem också bygger en ny skola på den nya tomten. Det flyttar in så mycket folk.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Jag har en känsla av att det kommer bli bäst så helt enkelt.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Tycker att de äldre byggnaderna från sekelskiftet ska vara kvar, att man reparerar dem och gör dem fina. Däremot 

kan byggnaderna från 60 talet rivas och byggas om. Tycker även att skolan ska finnas kvar.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Att man bevarar trävillorna, men bygger nytt och river 60 tals byggnaderna. Måste göra något åt trafiken.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

För jag tycker de historiska trävillorna ska bevaras, de ska ej behövas någon evakuering. Skolan ska vara kvar. Den 

ska absolut inte flyttas, den ligger väldigt bra till för alla som bor här.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Det är historiska byggnader och jag vill att skolan ska vara kvar i centrala Gustavsberg. De gamla skollokalerna som 

finns i skolan  är ett av alternativen till att jag har valt att mina barn ska gå där för att det känns som en mysigare 

miljö. Jag tycker ändå att alternativ 4 är också ett bra alternativ eftersom man behöver en ny skola för att det blir 

mer barn i området, och det behövs skolor som kan ta in fler barn i framtiden.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

De gamla villorna har en charm och jag tycker verkligen att vi ska bevara vår kulturhistoria som finns i dessa gamla 

byggnaderna så jag vill inte se de rivas ner.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Det känns trevligt att de försöker bevara så mycket som möjligt men fortfarande moderniserar.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Ekedahl ligger bra till. Vill bevara det gamla. Med tanke på kommunens tillväxt så kommer tomten i Charlottendahl 

att behövas till andra ändamål.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Vi vill att skolan ska finnas kvar. Vi gillar skolan som den ser ut. Självklart ska man rusta upp skolan.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Hela biten med att lägga ner skolan är ett sätt att öppna upp för privat aktör att ta över, jag tycke att skolan ska 

vara kommunal. Jag tror alltså att man vill flytta skolan av ideologiska skäl så det inte ska behöva vara kommunalt. 

Dessutom blir transportbiten från Gustavsberg lång och osäker. Men såklart ska skolan ha bra lokaler, men det tror 

jag att man får med alternativ 2.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Tycker att det är bra om skolan finns kvar där den är idag, tror det behövs nya och fräschare lokaler.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Historia och miljö är viktig för barnen. Och att det är för långt att flytta skolan. Barnen  måste kunna å själva, för 

att bli självständiga. Alternativ 4 har jag svårt att se som en säker skolväg för barnen. 

Hade man underhållit skolan under åren så hade inte draskiga åtgärden tas. 

det finns andra skolor som man behöver sköta. Det hade inte kostat så mycket.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Dett är viktigt att man har kvar den nära placeringen till centrum, natur osv. Det känns som en bra och säker plats 

och enkelt  att ta sig dit. I vårt specifika fall innebär det att barnen kan ta sig själva till skolan. Det som kan tala 

emot den platsen är att et kan bli mycket trafik, men vad jag förstår har det fungerat bra hittills.



Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Det vore fantastiskt om de gick att behålla F-3. Det är välkommet med en ny skola. 

Viktig att behålla kvar det gamla. För små barn kan inte gå till skolan själv. Det kommer inte bli mindre trafik kaos.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Handlar om att jag bor nära här, skolan här finns kvar. Vill att man får hela bilden när man gör en undersökning. 

Vilken kapacitet som behövs.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Behovet av platser ökar så man behöver både Ekedal och Charlottendal. Med den tillflyttningen som är tycker jag 

kommunen tänker fel som tror att det inte behövs fler än en skola. Belastningen på lärare på Ekedal måste minska 

för att behålla de.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag tycker att det är placering är bra, historiska aspekterna känns som ett värde i sig. Det är en stor skola men det 

är en bättre om delar upp skolan i olika byggnaderna så att man får en känsla av att det är en liten skola.

Jag håller inte alls med om att skolan ska flytta till Charlottendal, det är för mycket trafik och det skulle vara 

svårare att ta sig dit.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

För Ekedals skull så vill jag att man bevarar det som finns. Ekedal är mer centralt än Charlottendal. Jag tror även att 

Charlottendal behövs, för att Värmdö expanderar. 

Ekedal är tryggt.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Bevara skolan där den ligger, den ligger bra, man får utgå från att den nya lokalen som byggs också främjar en 

modern lärmiljö. Jättecoolt att ha byggnader från 1884 som skola. Det är en del av ortbruket. Det finns mycket 

historia och man ska veta vart man kom ifrån för att veta vart man är på väg. Eloga till att ta tid och resurser till att 

lyssna på kunderna, föräldrarna. Jag skulle vilja ha ett kostnadsestimat för att ytligare värdera alternativen. Det 

står ingenting om gymnastiksal, om man nu ska bygga en skola ska man också bygga en riktigt bra idrottshall. Det 

är det brist på och det gynnar inte bara skolan utan också allmänhet utanför skoltider.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Området är charmigt och vi vill behålla de gamla byggnaderna. Det är bra med flera byggnader får att det inte ska 

kännas som en jättestor skola.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Det är så fin skolmiljö och det är kul att bevara det som har varigt tidigare. De bör moderniseras som byggdes 60-

talet.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Det är främst för att jag tycker skolan ska finnas kvar och jag tycker att det är viktigt för kulturen att behålla 

trävillorna.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal alternativ två och tre är de bästa. Man behöver göra så att evakueringen sker i närheten.

Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Tycker att det är klokt att bevara historiska gamla byggnader och använda dem.



Alternativ 2 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag vill ha modifierad variant, inte mer skolplatser, då kanske ingen evakuering behövs, eller kanske paviljoner. Jag 

vill inte behöva köra till Charlottendal. Jag vill att man ska kunna gå eller cykla till skolan, då blir det bra för 

enkelheten, miljö och trafik. Det är bra att bevara de historiska byggnaderna.

Alternativ 3 Folkbokförda upptagningsområde

Jag tycker att det är bra om skolan kan ta emot fler elever och jag tycker det är bra att man bevarar de gamla 

husen men de behöver inte vara skola. Ingen geografisk skillnad för folk, det blir lättast så.

Alternativ 3 Folkbokförda upptagningsområde Det är kul att bevara de villorna som står kvar, det är mycket historia i de.

Alternativ 3 Folkbokförda upptagningsområde Därför att jag tycker att det är bra att de bygger nytt så pass centralt i Gustavsberg.

Alternativ 3 Folkbokförda upptagningsområde Skolan kan utöka till fler elever, vi vill att de har kvar skolan men utökar platserna.

Alternativ 3 Folkbokförda upptagningsområde Jag vill att vi bevarar de gamla husen samt att det behövs mer skolplatser.

Alternativ 3 Folkbokförda upptagningsområde

Tycker att det är en lagom kompromiss. Det är bra att man behåller de gamla byggnaderna och att man satsar på 

en sund miljö för både lärare och barn.

Alternativ 3 Folkbokförda upptagningsområde

Skolan ska ligga där den är nu. Man ska bevara trävillorna men ändå anpassa skolan så den blir modern. Man kan 

bygga ytterligare en skola i Charlottendal och göra flera små skolor. man ska kunna ta sig till skolan med cykeln. 

Detta är långsiktigt den bästa alternativet.

Alternativ 3 Folkbokförda upptagningsområde

Jag skulle vilja ha en kombination av 3 och 4. Jag vill se att husen står kvar och renoveras men skolverksamheten 

behöver inte vara kvar på Ekedal. 



Jag tycker att det är jättebra att det gör renovationen och jag tycket att det är jätteviktigt att Gustavsbergs 

kulturhistoria bevaras.

Alternativ 3 Folkbokförda upptagningsområde

Jag tycker att placeringen på skolan är bra, jag tror inte på mer barn vid Charlottendal eftersom 

kommunikationerna inte går dit. Jag tror bättre på att sprida ut det.

Alternativ 3 Folkbokförda upptagningsområde

För det behövs med skola i Värmdö. Man behåller de gamla villorna men samtidigt bygger nya lokaler. Man 

bevarar historian.

Alternativ 3 Folkbokförda upptagningsområde

Jag tycker att det är fint att behålla de gamla villorna som står där men samtidigt behövs en ny skola för den 

växande befolkningen i Ekedal.

Alternativ 3 Folkbokförda upptagningsområde Jag tycker man ska bevara trähusen och bygga resten nytt.

Alternativ 3 Folkbokförda upptagningsområde

Jag har inget accesionsvärde för de gamla byggnaderna, de får gärna vara kvar men inte användas för 

skolverksamhet. Utbildning bör ske i nya och fräscha lokaler. Man får det bästa av två världar med alternativ 3.

Alternativ 3 Folkbokförda upptagningsområde Jag tycker att de gamla villorna ska behållas, det är kultur och historiskt viktigt. Sen bör man göra en modern skola.

Alternativ 3 Folkbokförda upptagningsområde Jag vill att man bevarar de gamla husen. Det låter dyrt med alternativ ett att renovera befintliga byggnader.



Alternativ 3 Folkbokförda upptagningsområde

Jag tycker de ska se så likt som möjligt. Evakueringen är inget problem, problemet är ifall skolan inte kommer ligga 

i Ekedal.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag bor nära så jag vill att mina barn ska kunna ta sig själva. Jag var där på studiebesök flera gånger och det är 

gammeldags, fuktigt och dålig ventilation.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Det kändes bäst för barnen.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år För att man borde bevara byggnaderna.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Värmdö behöver fler skolor, jag tycker det är en bar ide att ha en sammanhållen skolor. Charlottendal är en 

otrevlig plats tycker jag.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

60-tals villorna betyder inte så mycket och de behöver en upprustning både för lärare och elevers skull. 

Kul om man kan behålla de gamla villorna fast använda de till kanske fritidsverksamhet eller liknade.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

På grund av att huskropparna från 60 talet är mögelskadade, men Ekedals placering är perfekt och jag tycker det 

borde finnas en skola där. Det finns också ett visst kulturminne med trävillorna från sekelskiftet. Det är också bra 

att kapaciteten ökar eftersom antalet invånare ökar.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag tycker att man saknar information om budgetar, årskullssttorlekar och liknande för att kunna göra ett beslut 

men det vore synd att riva alla de gamla byggnaderna. Dock så är det viktigt att det blir en förbättring av skolan 

både för barnens skull och för att kunna locka och erbjuda lärare bra arbetsmiljö. När man renoverar skolan är det 

lika bra att man utökar storleken då det kommer behövas fler platser för andra barn.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Det behövs fler platser och jag tycker man ska bevara dem gamla byggnaderna.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Jag tycker att hur de planerat förskolan nu inte är bra och jag gillar att man bevarar de gamla husen.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år för att man bevarar trähusen även om de inte används. Jag vill inte att man river dem, de är traditionella.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag tycker att de behöver bygga nya lokaler. Charlottendal känns avlägset för de flesta som bor i kokarna kring 

Ekedal.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Det är ett bra läge där den är.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Det låter bra att man behåller de historiska byggnaderna men att det ändå byggs en ny skola som lämpar sig bättre 

för en skolverksamhet och de äldre byggnaderna används för något annat. Den enda nackdelen är evakueringen 

och hur man planerat att lösa den på bästa sätt.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Jag tycker man ska bevara skolbyggnaderna.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Det handlar om att jag och min fru anser att den här skolan i sig är en fungerande verksamhet men att lokalerna 

och byggnaderna kanske inte är de mest moderna. Alternativ 3 är det bästa av de förslag som ligger.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag ser att det ska vara rimligt avstånd till skolan för barnen, skolmiljön är viktig, att man attraherar rätt personal 

med moderna lokaler. Kulturella arv måste ibland nedprioriteras.



Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Jag bryr mig inte helt ärligt utöver att det ska vara modernt och nytänkande.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Skolan ska bevaras, just nu har den ett bra läge också.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Skolan ska vara kvar på befintlig plats. Blir bra med en modern lärmiljö.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag tycker att Ekedal ska vara kvar men byggas om på nytt och bli bra för både lärare och elever. Skolan i 

Charlottendal bör också byggas, då Värmdö blir större och populationen blir högre.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Det är bra med inte allt för stora skolor.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Läget på skolan ska vara kvar och det behövs rusta upp. Man ska bevara det som finns. Jag är inte emot att bygga 

en ny skola i Charlottedal men man ska också behålla den befintliga skolan.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag skulle önska att de bygger en till skola i Charlottendal utöver att den byggs om eftersom det saknas en del 

skolplatser. Sedan vill jag hör vad lärarna på skolan har att säga, om skicket på lokalerna etc.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

För att jag tycker att skolan bör behålla platsen den är idag . Man bör ej bygga en ny skola på en annan plats och 

flytta eleverna.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Skolan som den är idag ligger nära, barnen kan ta sig fram och tillbaka själva, om skolan nu skulle flytta till 

Charlottendal skulle det bli för långt bort. Jag tycker däremot att ett bra alternativ var att behålla Ekedal men att 

ockås öppna en skola i Charlottendal.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

För mig är det viktigt för dom att ta sig till skolan, och denna alternativet är bäst eftersom jag vill inte skjutsa mina 

barn till skolan. Jag vill att dom ska kunna ta sig till skolan själva och de ska kunna göra det på ett säkert sätt. Andra 

anledningen till att jag föredrar denna alternativ är för att jag vill också att trähusen ska vara kvar eftersom det är 

historiskt och det är onödigt att riva ner det.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag tror att man behöver ha Ekedal kvar men också att man kommer behöva en ny skola i Charlottendal i och med 

att Gustavsberg byggs ut. Så små barn ska inte gå på så stora skolor. Villorna behöver inte ingå i framtida 

skolverksamhet men sks absolut bevaras.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Skolan ligger bra till och det vore synd att skrota skolan helt.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Jag tycker att det är en bra position för skolan och det är bra att det blir nya fräscha lokaler så eleverna.,

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Jag tycker man kan bevara byggnaderna men det bör inte drivas skolverksamhet i dem.

Alternativ 3 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Bättre placering och bättre lokaler.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde

För att då behöver inte eleverna evakueras och det kommer en helt ny byggnad som håller i flera år framåt. Som 

dessutom redan är stor så att inga andra byggnader skulle behöva rivas.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde Det bättre med en byggnad och bättre för miljön.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde

Dels så tror vi på en ny modernskola som är anpassad efter dagens skolor. Vi vill inte heller att de andra skolorna 

ska bli påverkade av bygget. Små klasser är bättre än större klasser.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde

Vi behöver fler platser i skolan, trafiksituationen kring Charlottendal är inte bra som den är idag.

Gustavsberg växer åt det hållet - Charlottendal.



Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde

Jag tycker det är bra att bygga nya lokaler som är fräscha. Invånarna ökar också att det flyttar in fler till området 

nära Charlottendal.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde Att  det blir en nybyggd skola, känns bra.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde Det behövs både alternativ 3 och 4 men 4 främjar en modern lärmiljö. Och ett ytligare alternativ är en privat skola.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde För att jag tycker det krävs en ny skola för den nuvarande är smutsig och möglig och det krävs en ny skola.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde Verkar som det påverkar barnen minst, det är lättare att få det rätt på en gång.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde

För att min dotter går just nu på Munkmora, och barnen från Ekedal hade evakuerats upp till Munkmora som jag 

inte vet hur det skulle fungera.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde

Jag tycker att en helt ny skola behövs. Lokalerna som är nu är inte i skick för att bedriva skolverksamhet i. Det går 

inte att städa dem ordentligt. 

Jag tänker mig alternativ fyra för att då behöver barnen inte vara i paviljonger medans renovering sker.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde

Det behövs en skola i Charlottendal och det känns krångligt att evakuera in och ut. Tycker det är bra att eleverna 

får stanna på Ekedal och sen förflyttas när Charlottendal öppnar.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde

Det känns som ett steg i rätt riktigt att bygga en skola med huvudtanke för skolverksamhet. Att det inte behövs 

någon evakuering känns bra för att underlätta för eleverna.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde Det finns inge ekonomisk beskrivning. Jag får bara välja något som låter okej. Men jag vill veta vad det kostar.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde

Framför allt för att den nuvarande placeringen av skolan inte är där flest barn finns i Gustavsberg och dessutom 

finns det ingen skola på den sidan av Gustavsberg, men det finns fler skolor på den sidan Ekedal ligger nu. Det 

behövs nya moderna lokaler och på skisser jag sett så verkar detta vara ett genomtänkt alternativ.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde

Problemet är att det finns inte någonstans att flytta eleverna under ombyggnaden och då är det bättre att bygga 

en helt ny skola som är ändamålsenlig.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde

Det blir en modern skola som blir F-6, då slipper barnen flyttas runt och kan få en trygg plats i Charlottendal. Jag 

har svårt att tro att Ekedal kommer kunna upprustas och bli lika bra som när man bygger en helt ny skola.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde

Jag tycker att dem flesta barnen kommer att bo närmare Charlottendal tror jag, där byggs ju enormt många 

lägenheter och man slipper evakuering, dock vill jag ju se att man behåller dem trähusen till något. Att man 

bevarar den bruksmiljö som är.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde Att skolundervisningen bör ske i moderna ändamålsenliga lokaler.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde

Jag tänker dels att det behövs fler skolplatser, det är bra läge för en skola och det saknas en skola idet området 

och det blir en smidigare övergång för de som flyttar.



Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde

Skolan är i ett så dåligt skick att jag inte tror att det går att rädda, därför tror jag det är bättre att bygga en ny skola 

i Charlottendal. Charlottendal är även en bra knytpunkt i Gustavsberg.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde Tycker att skolan ska byggas där mer.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde För att det blir närmare där eleverna bor så de kan själva ta sig till skolan.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde

Det är alltid trevligt att man kan behålla gamla byggnader och bygga nytt på annat håll. Eller som i alternativ 1 då 

man behåller det som det ser ut men renoverar.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde

Tror att det blir svårt att evakuera till andra skolor, har inte de resurserna i dagsläget. Utnyttja den befintliga 

skolan så länge man bygger om.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde

För att det är allt på en gång, det är nytt, det ska inte finnas oväsen, damm, man ska inte behöva flytta 

projektorer, TV, smarttavlor. Allt ska finnas på plats i samtliga lärosalar redan.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde Slippa ha evakuering, nytt och fräscht. *och det blir billigare i slutändan.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde Jag tycker miljön är bättre i nya skolor och evakuering och flytta är krångligt och kostar pengar.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde Jag tycker att det är viktigt med bra lokaler. Att man får ändamålsenliga lokaler är en bra sak.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde Jag tycker att det är det bästa alternativet då det är billigast eftersom det är våra skattepengar.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde

då slipper eleverna evakueras, man bevarar byggnaderna men inte i skolverksamhet.

Ny fräsch skola med fler elever. Bra i Charlottendal eftersom det är nära dit.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde Det underlättar för föräldrarna och eleverna då man är kvar tills den nya byggs.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde Bygga en ny skola plus behålla den andra som en f-3 skola.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde

Jag bor ju inte där skolan ska byggas så det rör ju inte mina barn, med en vidare synvinkel så ser jag att Värmdö 

växer otroligt mycket, Charlottendal har en stor tomt så det finns bättre alternativ för att bygga där. Just också det 

här som du säger att evakueringen inte behövs under tiden, utan man kan gå kvar på skolan tills den nya är klar. 

Jag kan tänka mig att det ändå kommer att behövas en ytterligare skola även om Ekedal byggs om.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde

Ingen evakuering, man bygger nytt och större med möjlighet att bygga ut mer i framtiden. Jag saknar dock 

information om kostnaden för de olika alternativen.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde Inga barn blir drabbade, inga traktorer. Det sker inga olyckor. Barnen kan inte leka ordentligt.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde

För att jag tycker att skolan, hur den fungerar, har ändrats så mycket så en modern skola skulle främja 

verksamheten.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde

Jag tycker att det är bra att bevara och så men det känns krångligt att behöva evakuera. Det känns också, utan att 

vara insatt, som att bygga nytt vore mer kostnadseffektivt.



Om man bygger ny skola, varför inte göra en skola som går upp till 9e klass?

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde Jag väljer det alternativet för det inte kommer beröra mitt barn.



Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde Man bygger för framtiden och det är bra.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde

Jag har svårt att svara om jag inte vet kostnaden för de olika alternativen. 

Jag vill välja det som är mest ekonomiskt  fördelaktigt. Om jag ska bortse från detta så är valt alternativ den bästa 

lösningen.

Alternativ 4 Folkbokförda upptagningsområde Det är att eleverna slipper förflyttandet.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

vi tycker att det ät bättre miljö för de som går på skolan just nu.

trafiken i området runt Kvarnberget är inte bra.

Ny skola i charlottendal, min dotter kommer att gå om två år där, onödigt att flytta de som går på skolan nu.Detta 

alternativ är både bättre för barnen , kommunen och ekonomiskt sett.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag tror att det viktigaste att man inte behöver flytta på eleverna under ombyggnadstiden. Dom kan fortsätta vara 

kvar i skolan och studera och sedan flytta vidare till den nya skolan när den är klar.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag väljer det alternativet dels för att det påverkar eleverna minst under förändringstiden då det inte är någon 

evakuering. En helt ny skola är bättre med fräscha nya lokaler som är anpassade för dagens typ av undervisning. 

Utökat antal platser behövs i Gustavsberg då kommunen växer. 

Tomten i Charlottendal kommer till användning och utnyttjas.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag läste i lokaltidningen att det är mögel i den andra skolan och det går fetbort när det kommer till barnen. Det 

verkade vara lite byggkaos med alternativ 2 och 3 så det blir 4.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Jag tycker att det låter bra att använda den tomten som finns där och att det är ett bra och centralt läge.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Jag tycker det verkar mest rationellt att göra på det visset.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag tycker att man behöver rusta upp Ekedal. Men det bästa jag tycker är att ha kvar , röda, gula och gröna villan 

som skolgård.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Ekdal är en för liten skolan, det är dålig luft i skolan och den är möglig. Riv ner skolan och bygg om den i 

Charlottendal.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Det är närhetsprincipen. Vi går inte i den skolan men vi kan tänka oss göra det om det är fräscht.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Det är inte relevant att bry sig om monumentala byggnader när det handlar om skolverksamhet. Prion är att 

fokusera på eleverna och vad som blir bäst för dem.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Barnen behöver gå i en fräsch och ren skola. Jag själv gick i en sliten skola och jag förstår då hur viktigt det är med 

en bra och trivsam skolmiljö med bra lokaler.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Man slipper evakuering och man går till den nya skolan när den är klar.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Lokaliseringen av skolan blir då bättre eftersom man ska bygga tusentals bostäder i Charlottendal som för 

nuvarande inte har en skola. Detta kommer innebära att många barnfamiljer flyttar till Charlottendal och sedan 

måste transportera sig med bil till Ekedal, istället för att ta cykeln till Charlottendal.



Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Som ny inflyttad så har jag inte så mycket erfarenhet inom skolan, men en ny skola som ska byggas om är perfekt 

för mig eftersom den skolan kommer att ligga mycket närmare där jag bor. Det kommer också bli mycket finare 

och jag är säker på att den kommer att bli bättre också.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag tycker att det är politikerna som ska ta ett beslut. Det viktiga är att det är en bra skola med bra resurser, 

utbildade lärare, kvalitet på undervisningen och en engagerad rektor. Byggnaden spelar mindre roll. Vi har sökt oss 

till en skola där vårt barn kan gå till årskurs 9. Det känns osäkert det som finns i Värmdö.

Jag tycker att man ska satsa på innehållet och ha en ambition att Värmdö ska få Sveriges bästa skolor. 

Att bygga en helt ny skola är kanske ett bra alternativ, men satsa på innehållet och pedagogiken.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Det är för att vi bor på Hålludden och har nära till den skolan. Det är också schysst att de får en ny och fräsch skola. 

Jag hoppas att det byggs en ny skola för att det blir fler platser, närmare och fräschare.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Det är bra att få en ny och fräsch skola för eleverna.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Alternativ 4 står det inget om man ska behålla de gamla trähusen eller inte. Och jag tycker det är viktigt att man 

tar upp de för jag vill att dom ska vara kvar.



Jag tycker man ska ha två skolor.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag tycker det verkar bra med en ny skola, nya byggnader och att barnen får en ny och fräsch skolmiljö. Det verkar 

vara, rent kostmässigt, det bästa alternativet för hur pengarna ska spenderas.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

För att jag tror att en ny stor skola behövs och med tanke på hur gamla de nuvarande byggnaderna är så tror jag 

inte att det finns någon kostanadsmässig vinst på att renovera skolan, utan snarare en vinst i att bygga nytt. Jag är 

inte så säker på hur väl de nuvarande lokalerna är lämpade för dagens skolgång. Dessutom passar det nya läget oss 

bättre.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

För att man inte ska behöva ha en massa onödiga detaljer och helt ny och fräs skola vore bäst och de gamla husen 

är fina men inte viktiga för barnen. Dessutom så kommer skolan ligga närmare för mig och mina barn.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Närhetsprincipen spelar ingen som helst roll för oss. Jag tänker att jag är inte så insatt med vad som är 

problematiken med dem här gamla husen men jag antar att det är sjuka hus och då är det väl bra att barnen får gå 

i nya hus och sen också att det blir en större kapacitet.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Det är ett bra område och då blir det några platser till på ett och samma ställe. Det ska växa så mycket så fler 

platser behövs.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Bra med en ny modern skola för Gutavsbergs växande befolkning

Bra läge.

nära där de flesta flyttar in.

närhet till skolan från Gustavsberg.



Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

För att jag känner inte till den skolan som det frågas om och den skolan känns behövas renoveras so är dyrare än 

att bygga en ny skola så det blir billigare i längden .

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Känns som mest vettigt. Evakueringstiden är en onödig tid för eleverna.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Det är bra att det är upp till årskurs 6, de som går i sexan bör inte gå med högstadieelever.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Utifrån oss är det ju att vi bor i Charlottendal och att Ekedal känns inte sådär tip-tip, det man har hört.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Jag tror på en stor skola där allt finns nära, man kan bygga nya moderna miljöer.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Därför jag tycker att det är bättre att man bygger en helt ny och modern skola och att barnen kan gå ända upp till 

åk 6.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år för att vi bor vid forstadal och det blir säkrast resa för mina barn till skolan.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år För att vi bor nära Charlottenlund.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Alternativ 4 är bra därför att det ska ske på bästa sätt och det ska vara en trygg miljö för barnen.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag tycker att man slipper trycka in de barnen i andra skolor som redan är fulla och det krävs en ny skola för den är 

inte bra för barnen.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Det blir närmare och enklare för oss om de slår upp en skola i Charlottendal, vägen till skolan blir säkrare för våra 

barn.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Närhet och nytt bygge.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Barnen ska gå i en modern anpassad skolan. Och inte i en gammal skola i väldigt dåligt skikt. Eller att de behöver 

evakueras.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Well I don't know where exactly we are situated. But my son turns 6 next year and I think I would prefer the new 

school if it is closer to our home as well as if it is bigger as it would increase the amount of admissions.



But since I don't really know the area or anything about the old buildings it's difficult for me to take a proper 

stance on this.



Jag kan även lägga till att Betyget som är satt som 1 var för att IP inte visste vad eller hur han skulle svara då dem 

är väldigt nyligen ditflyttade och barnet inte riktigt hunnit skaffa sig några vänner än, så det skulle inte kunna 

påverka någonting.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Charlottendal är nära där vi bor och jag tror många behöriga lärare hade sökt dit och därför tror jag det blir en bra 

utbildning där.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Det verkar som man får den bästa skolmiljön då. Bra placering för alla.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Det är minst påverkan för mitt barn.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Det ska snabbt bli en bra miljö för eleverna så de slipper sitta i mögelskadade och farliga lokaler.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Det beror på vad den moderna läroplanen ser ut men det låter vettigast med tiden.



Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Jag håller med 4. Utöver det så är det orättvist uttryckt, det favoriserar alternativ 4.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

För det första så har ett av mina barn gått i skolan och lokalerna är absolut inte optimala för skolarbete. Dessutom 

är det bra att man inte behöver evakuera skolan, utan att man kör klart där och sedan avvecklar så att det inte 

finns någon aktivitet kvar där.



Förklaring till varför 1-5 är fylld av enbart 3:or så ville IP inte svara då hen redan valt skola för sina barn och att 

ingenting skulle påverka det beslutet oavsett. Så se samtliga svar som "Ingen åsikt".

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Jag bor så nära Charlottendal och jag tycker verkligen det ska uppföras en skola där.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Nytt och fräscht. Tror också att antalet elever kan påverka lärarnas kvalitet i de olika ämnena.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Det kommer finnas behov av ytterligare skola så renovering är en kortsiktig lösning på problemet i och med att det 

byggs så mycket lägenheter.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Anser att det är extremt stora anpassningar som behövs i de nuvarande lokaler. Ser ett stort behov av större ytor. 

Tex i lokaler, gympasalar och liknande.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Jag tycker att det är bra att barnen inte behöver flyttas och det är fräscht och nice med en ny skola.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Det är redan så mycket bekymmer om hur man ska lösa det, med bilprobloem och att man är rädd om de gamla 

byggnaderna. Då kan man slippa störa barnen som går i skolan, men dock blir det längre till skolan

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal För att det behövs byggas en ny skola som har en vettigare pedagogik och en större kapacitet ökning .

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag tror att eftersom att skolan är gammal så är det bättre att utöka och bygga en ny skola. Jag skulle önska att det 

alternativet även utökas till klass 9.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Jag tror detta är bäst för eleverna men trafiksituationen kommer bli värre.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Det vore jättebra med en skola i Charlottendal, men man borde ändå bevara trävillorna.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Känns mer morden och framtidstänkande. Tänker att man kommer växa ur skolan. Övriga förslag känns inte 

framtidstänkande.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag har hört ganska mycket rykten om diverse mögel i Ekedal och vill inte att barnen ska flyttas runt under 

ombyggnationen. Och jag tror på en modern, anpassad skola för framtiden, dessutom skulle det passa oss bättre 

att ha en skola i Charlottendal.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Jag vill nya fina lokaler och den gamla skolan kan bli museum, det kan bli bra för turister.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Det är ju strategiskt, det ligger närmre oss, vi har syskon så då skulle det bli att om det skulle ta ett par år skulle 

vårt yngre barn gå i samma skola som det äldre, alternativt om vi väljer en annan skola så ligger den närmre 

Charlottendal. Jag respekterar det kulturhistoriska värdet men de andra alternativen skulle göra för stor inverkan 

på barnens skol och utbildningsmiljö.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Bäst värde för pengarna.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Jag tycker att en ny fräsch skola låter bra då de ej behöver evakueras och det är närmre mig.



Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Dels för att trafiksituationen är väldigt stökigt i skolan. Jag tänker man bygger en modern skola som underlättar för 

barn och pedagoger.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag tycker att det ska byggas en ny skola för att få en modern läromiljö för barn och personal, men också renovera 

och behålla skolverksamheten i Ekedal för att det kommer troligtvis behövas för att befolkningen växer. Det är 

också ett bättre alternativ för att skolverksamheten ska slippa en evakuering.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Tycker att det behövs fler skolplatser, ligger så pass centralt från där vi bor. Blir lättare att ta sig till jobb och sånt.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

För att jag tror inte att det kommer finnas tillräckligt med pengar för att rusta upp så mycket av skolan eller bygga 

nytt på plats. Det har varit rörigt där så länge att det påverkar eleverna och då är det bättre att de får börja i en 

helt ny skola.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag tycker att dem byggnaderna har gjort sitt. Jag tycker inte det är en bra miljö för barnen. Barnen förtjänar att gå 

i en ny fräsch skola. Men jag tvekar att resan till Charlottendal kan bli svår. Det är svårt att barnen tar sig till skolan. 

Det blir också billigare i längden att bygga en helt ny skolan.  

Det är så mycket nackdelar i dem andra alternativen.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Byggnaden kan vara kvar men det är inte värt att lägga så mycket pengar på så gamla byggnader. Det är bättre att 

lägga pengarna på en ny modern skola.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Tycker att trafiklösningen vid den nuvarande skolan ej fungerar. Innebar faror för barn som rör sig i det området.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Våran personliga del är det så här att jag inte vill att min dotter som bara har 1 år kvar, så då känns det dumt att 

evakuera till en annan skola. Jag vill att de ska vara kvar på Ekedal fram tills att det blir klart med Charlottendal.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag tycker Charlottendal är ett bra läge med tanke på närmiljön. Det är bra att bygga en skola från scratch och jag 

anser att det är det bästa alternativet eftersom det inte behövs någon evakuering då.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Tycker att det är bra att de bygger en ny och fräsch skola, istället för att renovera en gammal skola. Tror att det 

kommer att bli billigare att bygga om en ny skola, istället för att renovera en gammal skola

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag tycker det är en skola som är väldigt charmig men jag har också förstått av lärarna att det är en väldigt jobbig 

arbetsmiljö för dem att jobba i. jag torr också att man behöver en ny idrottshall och nya lokaler som är fräscha. 

Och den här evakueringstiden känns inte som en bra plan för barnen som ska gå där. Jätteviktigt att man bevarar 

bebyggelsen som redan finns.

Alternativ 4 Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Jag tycker inte om den skolan som är nu, bra med en ny skola då det blir fräscht och nytt.



Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde

Jag själv har gått på Ekedal och skulle tycka att det känns jättetråkigt om den skulle rivas helt. Jag kan inte välja 

mellan alternativ två eller tre, men inget ska rivas utan bara byggas ut, det är positivt med en större skola.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde Jag vet inte tillräckligt för att kunna välja, behöver mer information.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde

Har inga byggnadstekniska kunskaper, vet inte vilket skick skolan är i. Tycker dock att skolan ska vara kvar där den 

är nu.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde

Det är av yttersta vikt att man diksuterar samt motiverar vad som händer med de ganmla lokalerna ifall det händer 

att man flyttar lokalerna till Charlottendal, man behöver ´redovisa vad som är best ekonomiskt samt av största 

säkerheten för barnen/eleverna. Kommunen behöver redovisa vad som planeras samt säkra att eleverna inte 

känner oro eller ångest över att gå till skolan.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde

Har själv gått på skolan så vill bevara de gamla husen till viss del. Dock så måste vissa husen renoveras eller 

ersättas då de är i dåligt skick. Kan inte bedöma vilket alternativ som är bäst.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde

Min dotter går på Munkmora och har ingen aning om de andra skolorna. Jag vet att de diskuterar det mycket men 

jag är själv inte insatt.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde Jag kan inte ställa mig in på vad som är bra eller dåligt med alternativen.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde att man renoverar skolan OCH bygger en skola i Charlottendal.



Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde

Jag tycker det är svårt att bedöma då jag inte är säker på hur lokalerna ser ut och jag kan inte bedöma vad som blir 

bäst för eleverna.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde För att jag inte har barn vi de skolorna så jag har ingen åsikt o det hela.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde

Jag bor på Charlottendalsidan av Värmdö kommun och därför vill jag såklart att en skola ska byggas i 

Charlottendal. Man bygger väldigt mycket här och många barnfamiljer bor här, men det finns inga skolor och 

förskolor i närheten. Men jag vill inte att de som går på Ekedal skola ska behöva flyttas till Charlottendal utan att 

man istället har kvar den nuvarande skolan samtidig tsom man bygger en ny i Charlottendal.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde

Jag tycker att de är otydligt beskrivna när man inte vet hur lång tid en nybyggnation tar. Jag är inte alls intresserad 

av bevaring, det viktiga för mig är att barnen får det bra. Konsekvenserna för barnen under perioden som man 

bygger/renoverar är otydligt och behöver förtydligas.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde

Jag tycker alternativ 1 och 4 låter bäst eftersom eleverna då inte måste evakueras. Om det finns en plan för vad 

man ska göra med den gamla skolan i alternativ 4, exempelvis att man gör om den till en gymnasieskola vilket kan 

behövas, tycker jag alternativ 4 ska genomföras. Om det inte finns någon bra plan för den gamla skolan tycker jag 

alternativ 1 är det som ska genomföras.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde Vårt barn går inte där så det är inte intressant för oss vad som sker med Ekdals skola.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde

Jag tycker att man ska bevara det gamla och bygga en ny skola. Men jag undrar hur det är tänkt  vart ska eleverna 

evakueras  på alternativ 2 och 3, vad får det för konsekvenser för barnen och föräldrarna måste man skjutsa dem 

långa sträckor. Skulle vilja veta det först innan man kan välja alternativ.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde

Jag tycker man ska satsa på två skolor, en i Charlottendal och göra en gemensam lösning med Munkmora och 

Ekedal. Det kanske är kostsamt men det kommer bli en bättre trafiksituation och fler barn kommer kunna ha 

möjlighet till närhet till skolan.



Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde Jag känner inte ens skolan.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde

Jag vill ha mer insikt i och fakta om de olika alternativen för att kunna bedöma vad man ska välja. I och med att 

Värmdö växer kommer fler skolplatser behövas.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde Har ingen uppfattning om hur området ser ut.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde Det som är mest kostnadsfritt och de som långsiktigt är bra för eleverna.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde

Jag kan inte välja något av alternativen för jag tycker detta är en fråga kommunen ska hålla för sig själv eftersom 

man måste tänka på alla aspekter. Allmänheten får inte veta något om kostnader, förflyttningar eller liknande och 

därför måste kommunen själv komma fram till en idé som passar, de måste tänka på framtiden och vilka behov 

det finns.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde Jag känner inte till den skolan. Jag har inga barn som går på den skolan.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde Min son går på en annan skola så det känns svårt att svara.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde Bor ej i området och har inte koll.



Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde

Jag har ingen koll eftersom mina barn går i en annan skola och de kommer fortsätta där. Jag har inte satt mig in 

projektet.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde

Jag är inte insatt i ämnet så det känns svårt för mig att svara. Det enda jag vet är att jag vill att Ekedal ska finnas 

kvar och inte flyttas till Charlottendal!

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde

Jag har svårt att välja vilket alternativ som är bäst, men jag vet att jag inte tycker det första för det känns inte som 

en långvarigt hållbar lösning. Jag gillar att man vill bevara de gamla husen i alternativ 2 och 3. Det 4:e alternativet 

är bara bra ifall det innebär att man bevarar de gamla byggnaderna när skolan flyttas.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde Jag är inte insatt alls i denna fråga.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde Vet ingenting om skolan, svårt att bedöma.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde Det är svårt att välja.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde

Jag har svårt att svara eftersom jag inte har någon koll på hur det ser ut där eftersom ingen av mina barn går på 

den skolan.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Folkbokförda upptagningsområde

Jag tycker inte att det någon betydelse. Jag känner inte igen byggnaderna som beskrivs och har aldrig varit där. 

Mina barn går inte på skolan.



Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag tycker att skolan borde renoveras men jag kan inte välja ett specifikt alternativ för jag har inte besökt Ekedal på 

länge och vet inte hur det ser ut där i dagsläget.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Jag kan inte bedöma för jag saknar kostnadsaspekten i alternativen.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Jag vill ha två , eller tre. Dom är likvärdiga.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn 4-5 år För att det är en ledande fråga, det låter på alternativen som att dom vill att man ska välja alternativ 4.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag behöver bli mer insatt för att kunna svara. Rent spontant känns alternativ 1 som ett bra val, men jag tror inte 

den kapaciteten på skolan kommer räcka till i längden. Alternativ 4 känns jobbig eftersom skolan i sådana fall 

flyttar så långt bort. I nuläget känns alternativ 2 och 3 bäst.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Det behövs mer ingående information för mig för att kunna svara vilket av dem som jag tycker bör genomföras.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Känner inte till Ekedal alls.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn 4-5 år För dåligt insatt i hela frågan, kan tycka att det är charmigt att renovera och behålla de gamla byggnaderna.



Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Är inte tillräckligt insatt för att kunna göra en bedömning om vilket alternativ som är bäst.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag vet för lite om de olika alternativen trots den information som finns så jag vill inte ta ställning till något jag inte 

är säker på.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

För att alla alternativen funkar för mig, jag har inget att säga. Det är också bra att ha förskola i samma skola som 

resten av åren, speciellt om man har ett syskon som ska följa den äldre in i skolan.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Jag vill välja alternativ ett, två eller tre, men jag tycker att kompletterande information behövs för att ta beslut. Jag 

vill veta vilken annan verksamhet ni syftar på som ska bedrivas i byggnaderna. Jag skulle få problem att få ihop 

vardagen om skolan flyttas här ifrån.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Precis nyinflyttad och har ingen koll på området, så kan ej svara.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Alternativ 4 och 2 eftersom att det kommer att behövas 2 skolor då det blir mer folk.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

jag kan inte svara  på detta via telefon då det känns svårt att avgöra vad som skulle vara bäst av den lilla 

information jag fått här. Kommunen borde skicka ut mer information om detta per post och dessutom utföra 

undersökningen via brev då detta är omöjligt att svara på via telefon.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Det är för mycket information om något jag inte har koll på.



Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Jag är för dåligt insatt i området för att kunna göra en bedömning.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Jag har inga barn i den skolan. Jag vet inte så mycket som skolan.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Jag vill inte ta ställning, jag vill läsa på innan jag säger något.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Det kändes som att alla alternativ var dåliga för barnen under ombyggnaden. Och att flytta på skolan är inte ett 

alternativ då vissa bosätter sig nära skolan av just den anledningen att skolan ligger nära.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Jag är inte insatt.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn 4-5 år Jag har inte sett skolan, men 1 eller 2 skulle vara de bästa alternativen.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn 4-5 år jag kan inte bedöma riktigt och vet inte hur det riktigt hur det ser ut idag .

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn 4-5 år

Skolan behöver rustats upp men det ska också finnas kvar för de barn som redan går där. Det är många barn som 

kommer till Farstaviken  så det behövs en ny skola där.



Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn i Ekedal För jag kan inte avgöra vilken som känns bäst.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

För att Det finns väldigt många alternativ och vad som är bäst är även en kombination med kostanden med det 

hela och man måste även vara mer insatt på ett bättre sätt än vad jag är just nu genom bara telefonen. Jag hoppas 

kommunen ser över hela denna situation kring skolan

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag väljer en kombination av alternativ 1 och 2. Vissa av byggnaderna bör rivas men samtidigt är det bra med 

paviljonger så barnen inte behöver flytta.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Ekedals skolan ska renoveras men att den inte har behov att byggas ut, tycker det ska byggas en skola i Ekedal det 

behövs två skolor. Samtidigt tycker jag det historiska inte är viktigt i skolan.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag kan inte välja ett alternativ. Jag tycker man ska bevara byggnaderna men samtidigt är de i ett så pass dåligt 

skick att det blir svårt att behålla allting. Dessutom tycker jag att man ändå kan investera i en skola i Charlottendal.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Jag tycker att alternativen är luddiga och vinklade.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Jag kan inte bedöma för jag vet inte hur skicket på byggnaderna är i dagsläget. Är det mögel och liknande så 

självklart ska det saneras och fräschas upp, men det finns ändå en historisk bakgrund med husen.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Man ska rusta upp som i alternativ 1 men att man också ska göra en skola i Charlottendal.



Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn i Ekedal

Man pratar om att bygga en ny skola, men jag tycker att man istället kan bygga två nya skolor, bygga om Ekedal 

och bygga en ny skola i Charlottendal. Ena skolan kan vara för lågstadiet och den andra för mellanstadiet, jag 

förstår inte varför allt alltid ska vara samlat.

Alternativ 5: Har 

ingen åsikt/kan 

inte bedöma Vårdnadshavare m. barn i Ekedal Mitt sista barn går där sista året så vi påverkas inte av beslutet.


